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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Αθήνα, 10 Μάϊου 2025 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής πολιτικής κο Βασίλη Κικίλια 

 

Θέμα: Διψήφιες αυξήσεις στους ναύλους φορτηγών οχημάτων  

 

Κύριε Υπουργέ, 

Στις 8 Μάϊου μεγάλη ακτοπλοϊκή εταιρία, η μοναδική που κάνει το δρομολόγιο Πειραιάς- 

Δωδεκάνησα, απέστειλε προς συνεργαζόμενες εταιρίες τιμοκαταλόγους με τους νέους ναύλους 

φορτηγών οχημάτων που θα ισχύουν από 15 Μάϊου. Στο δρομολόγιο Πειραιάς – Ρόδος- Σύμη- 

Τήλος-Καστελόριζο η αύξηση είναι 12,3% και στο δρομολόγιο Πειραιάς – Χάλκη η αύξηση 

είναι 14%. Όπως είναι ευκόλως κατανοητό οι παραπάνω αυξήσεις θα περάσουν στις τιμές των 

αγαθών επιβαρύνοντας κατοίκους και επαγγελματίες των νησιών που ακόμη αναμένουν τις 

πληρωμές του μεταφορικού ισοδύναμου.  

Το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής έχει αναδείξει το ζήτημα εδώ και έναν χρόνο με δύο ερωτήσεις 

του στην Βουλή (300/5778-11/7/2024 και 2974/30/01/2025), τις οποίες υπέγραψε το σύνολο 

της κοινοβουλευτικής του ομάδας, ζητώντας μέτρα. Μπροστά στις αυξήσεις με επίκληση το 

νέο Ευρωπαϊκό ρυθμιστικό πλαίσιο για πιο φιλικά καύσιμα και την πίεση από το ΠΑΣΟΚ, η 

Κυβέρνηση έκανε δωράκι προς τους ακτοοπλόους τη μείωση των τελών ελλιμενισμού κατά 

50% με οικονομική ζημία για τα Δημοτικά Λιμενικά Ταμεία, αρκετών δεκάδων εκατομμυρίων 

ευρώ, που θα καλυφθεί από το Πράσινο Ταμείο συμφώνως με πρόσφατη τροπολογία που έφερε 

η Κυβέρνηση σας.  

Η παραπάνω ακτοπλοϊκή εταιρία σε λιγότερο από ένα μήνα από την προαναφερθείσα 

τροπολογία, εκθέτει την Κυβέρνηση που έκανε μείωση των τελών ελλιμενισμού χωρίς να 

δεσμεύσει τους ακτοοπλόους σε μη αυξήσεις.  

Δεδομένου ότι παρά τη μείωση του κόστους που κάνατε οι ακτοπλοϊκές εταιρείες προχωρούν 

σε διψήφιες αυξήσεις των ναύλων για τα φορτηγά 

Δεδομένου ότι αυτές οι αυξήσεις θα επιβαρύνουν τις τιμές των αγαθών και εν τέλει κατοίκους 

και επαγγελματίες   

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1. Είναι σε γνώση σας οι παραπάνω διψήφιες αυξήσεις και τι πρόκειται να κάνετε 

για να μην υλοποιηθούν;  

2. Έχετε διασφαλίσει ότι δεν θα υπάρξει αύξηση και στα εισιτήρια επιβατών την 

ερχόμενη θερινή σεζόν και έχετε λάβει σχετικές δεσμεύσεις από τους 

ακτοοπλόους;  

Ο ερωτών Βουλευτής  

Γιώργος Νικητιάδης  
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